
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 8. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 142
I foråret droppede / udskød forsvarsministeren køb af et artillerisystem, hvor
det israelske firma Elbit var en mulig leverandør. Vil ministeren orientere om,
hvordan sagen om nyt artillerisystem aktuelt står? Herunder:
– Er det fortsat planen, at forsvaret skal købe nyt artilleriudstyr?
– Hvem er potentielle leverandører?
– Er der taget beslutning om køb - og hvornår er beslutningen i givet fald ta-

get?
– Hvis der ikke er taget en beslutning, hvornår tages en eventuel beslutning

så?
– Hvor stort et beløb drejer købet sig om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian
Juhl (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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